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Vragen VVD
VVD Informatienota HSD - veranderingen borgen in reguliere organasatie

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 1e helft 2022

Pagina nummer 4

Doelnummer

Vraag Om de veranderingen te borgen in de reguliere organisatie om daar voortgezet te worden is het 
college bezig oa in de inkoopprocessen die lopen en in de doorontwikkeling van de
organisatie van de uitvoering. Wat wordt hiermee bedoeld? En waar is het college nog meer mee 
bezig?

Antwoord De ervaringen/lessen die we vanuit de hervormingsagenda hebben geleerd, nemen we mee in de 
reguliere organisatie zodat we de beoogde veranderingen kunnen borgen. Zo gaan we van start 
met de aanbesteding van geclusterde woonvormen beschermd thuis waarbij we de ervaringen 
van de opgezette pilots wonen en zorg meenemen. Ook bij de doorontwikkeling van het SWT 
maken we gebruik van de ervaringen vanuit de hervormingsagenda

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Michiel van Willigen

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Maaike Ganzeboom / Suzanne Bruns

Telefoon
Email

VVD Informatienota HSD - gesprekstafel Diversiteits- en inclusiebeleid

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 1e helft 2022

Pagina nummer 7

Doelnummer

Vraag Wat is de aanleiding geweest voor een gesprekstafel Diversiteits- en inclusiebeleid? Is de raad 
hierover geïnformeerd?

Antwoord Aanleiding voor de tafels is dat in de visie sociale basis vastgelegd is, dat we samen met partners 
bouwen aan een sterke sociale basis. In de voorbereiding naar een beleidsnota bespreken we 
aan deze tafels met partners het onderwerp.  De raad wordt hierover op twee manieren 
geïnformeerd.  In de halfjaarrapportages  Hervormingsagenda en als het college een besluit 
neemt, zoals nu een nieuwe beleidsnota Diversiteit en inclusie. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Astrid Dekker
Telefoon 038-4983268
Email a.m.dekker@zwolle.nl

VVD berap 2.1.3 verklaring afname Wmo aanvragen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 11

Doelnummer 2.1.3
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Vraag Is er een verklaring voor de afname WMO aanvragen? Welk verband is er met deze afname en de 
constatering dat er door de invoering van het abonnementstarief een toename van aanvragen is?

Antwoord
Binnen de maatwerkvoorzieningen Wmo zien wij de afgelopen jaren als gevolg van het invoeren 
van het abonnementstarief Wmo een toename van het beroep op met name de huishoudelijke 
hulp. Daarnaast zien wij binnen de maatwerkvoorzieningen Wmo bij de hulpmiddelen 
(woonvoorzieningen, rolstoelvoorzieningen, vervoersvoorzieningen) een afname van het aantal 
aanvragen als gevolg van de Covid 19 crisis en ook door de overgang van een deel van de 
hulpmiddelen naar de WLZ. 
Vanaf Q4 2022 zien we het aantal aanvragen voor hulpmiddelen weer aantrekken.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Suzanne Bruns/Matthijs Barendse
Telefoon 038-4984057 
Email S.Bruns@zwolle.nl

VVD Informatienota HSD - taken Centrale toegang

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 1e helft 2022 

Pagina nummer 12

Doelnummer

Vraag Waarom is er de wens het Sociaal Wijkteam de taken van de Centrale Toegang voor beschermd 
wonen en beschermd thuis over te nemen? Staat het Sociaal Wijkteam positief tegenover het 
verkrijgen van nog meer taken?

Antwoord Het overnemen van de toegang voor beschermd wonen (maar ook voor beschermd thuis) sluit 
aan bij de beweging van beschermd wonen naar beschermd thuis. We  willen psychisch 
kwetsbare inwoners langer zelfstandig thuis laten wonen, of zo snel mogelijk weer zelfstandig 
laten wonen. Het lokale aanbod voor wonen en zorg wordt hier op aangepast. Het ligt voor de 
hand om de toegang tot lokale voorzieningen bij de lokale toegang te beleggen en dus niet langer 
bij de Centrale Toegang (= regionaal) te beleggen. 
Daar komt bij dat de verantwoordelijkheden voor beschermd wonen vanaf 2024 door 
gedecentraliseerd worden naar alle gemeenten, elke gemeente is dan verantwoordelijk voor de 
toegang tot beschermd wonen van haar inwoners. 
In ons lokaal uitvoeringsplan van beschermd wonen naar beschermd thuis, welke vorig jaar door 
het College is vastgesteld en ter kennisname aan de Raad is voorgelegd, is deze richting al 
opgenomen. 

Uiteraard kan een dergelijke beleidskeuze niet worden gemaakt zonder afstemming met het SWT. 
Het SWT is dan ook vanaf de start meegenomen in deze keuze en heeft invloed kunnen 
uitoefenen op de wijze waarop de toegang door het SWT kan worden overgenomen. Hierbij moet 
worden gedacht aan de beschikbaarheid van voldoende capaciteit, kennis en expertise om deze 
nieuwe taken goed uit te kunnen voeren. We gaan komend jaar toewerken naar concrete invulling 
van deze randvoorwaarden. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Maaike Ganzeboom / Thijs-Jan van der Veen

Telefoon 038-4982496
Email tj.van.der.veen@zwolle.nl

VVD Informatienota HSD - flexwonen voor aandachtsgroepen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 1e helft 2022
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Pagina nummer 27

Doelnummer

Vraag De mogelijkheden voor flexwonen voor aandachtsgroepen worden verkend in diverse gebieden, 
maar hier is nog geen concrete invulling aan gegeven. 

1. Wat is de reden dat hier nog geen concrete invulling aan is gegeven? 
2. Aan welke gebieden denkt het college? 
Wanneer wordt de raad hierover verder geïnformeerd? 

Antwoord Vraag wordt tweemaal gesteld; zie verderop de beantwoording

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Maaike Ganzeboom / Suzanne Bruns

Telefoon
Email

VVD begr. 2.1.3 status wachtlijst huishoudelijke ondersteuning

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 29

Doelnummer 2.1.3

Vraag Wat is de huidige status van de wachtlijst voor huishoudelijke ondersteuning? Is hier ten opzichte 
van voorgaande jaren een stijging of daling te constateren?

Antwoord We werken nu sinds een jaar met het bijhouden van een centrale wachtlijst. Voor die tijd stonden 
cliënten op de wachtlijst van de aanbieder van hun keuze. We zien dat het aantal inwoners op de 
wachtlijst gedurende het afgelopen licht schommelt maar zich nu lijkt te stabiliseren rond de 200.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Foske Toonstra/Suzanne Bruns
Telefoon 038 4982929 / 038-4984057 
Email F.Toonstra@zwolle.nl / S.Bruns@Zwolle.nl

VVD begr. 2.1.3 acties verkleinen wachtlijst huishoudelijke ondersteuning

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 29

Doelnummer 2.1.3

Vraag Welke acties zijn er in gang gezet om de wachtlijst huishoudelijke ondersteuning te verkleinen?

Antwoord In de informatienota d.d. 4 juli 2022 is de raad geïnformeerd over de vorderingen om de wachtlijst 
voor huishoudelijke hulp aan te pakken die zich richten op werving, centraal wachtlijstbeheer en de 
uitvoering van het actieplan gericht op "gezonder ouder worden" en "prettig (blijven) werken als 
huishoudelijke hulp". Daarnaast zijn we met bestuurders van de aanbieders in gesprek om te 
komen tot aanvullende afspraken. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Foske Toonstra / Suzanne Bruns

mailto:F.Toonstra@zwolle.nl


Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 4 van 32

Telefoon 038 4982929 / 038-4984057
Email F.Toonstra@zwolle.nl / S.Bruns@zwolle.nl

VVD begr. 2.3.1 beroep op ondersteuning vanuit passend onderwijs / jeugdzorg

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32

Doelnummer 2.3.1

Vraag Hoe vaak is er een beroep gedaan op ondersteuning vanuit passend onderwijs en hoe vaak naar 
jeugdzorg. Hoe verhouden die cijfers zich tot elkaar?

Antwoord We beschikken niet over data over de inzet van ondersteuning in het kader van passend 
onderwijs, omdat dit bekostigd wordt door de samenwerkingsverbanden passend onderwijs.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD begr. 2.3.1 1e concept afwegingskader

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32

Doelnummer 2.3.1

Vraag Op welke termijn kunnen we eerste concept afwegingskader verwachten bij de raad

Antwoord De raad ontvangt binnen enkele maanden het eerste concept van het afwegingskader jeugdhulp, 
samen met een voorstel voor een aangepaste Verordening Jeugdhulp Zwolle.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD begr. 2.3.1 hoeveel kinderen maken gebruik van zorgverzekeringswet

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32

Doelnummer 2.3.1

Vraag Is er zicht op het aantal kinderen dat gebruik maakt van de zorgverzekeringswet?

Antwoord Nee, we beschikken niet over gegevens over het gebruik van zorg op grond van de 
Zorgverzekeringswet.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen

mailto:F.Toonstra@zwolle.nl
mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD begr.2.3.2 hoeveel jongen maken gebruik van zwaardere zorg

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 33

Doelnummer 2.3.2

Vraag Hoeveel jongeren maken gebruik van zwaardere zorg en hoe verhouden die cijfers zich tot het 
landelijk gemiddelde?

Antwoord Er is geen vaste definitie van wat valt onder het begrip ‘zwaardere zorg’. 
Voor dit soort vergelijkingen wordt wel vaak uitgegaan van een onderscheid tussen ambulante 
jeugdhulp en jeugdhulp met verblijf. De CBS cijfers over jeugdzorg laten zien dat in 2021 in 
Nederland 9,8 % van de jeugdigen tot 18 jaar ambulante jeugdhulp ontvingen van een 
jeugdhulpaanbieder en in Zwolle 9,1 %. En dat in datzelfde jaar 1,0 % van de jeugdigen in 
Nederland jeugdhulp met verblijf ontvingen en in Zwolle 1,3 %.

Bron: CBS Statline

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD begr. 2.3.2 wachtlijsten zorg

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 33

Doelnummer 2.3.2

Vraag Zijn er wachtlijsten en zo ja voor welke zorg en hoe lang zijn de wachtlijsten?

Antwoord Ja, jeugdigen moeten gemiddeld ongeveer 2 à 3 maand wachten voordat een hulpverleningstraject 
kan starten. Voor een woonvoorziening is de wachttijd vaak langer, afhankelijk van het type 
hulpvraag en woonvorm. Spoed heeft altijd voorrang. En het Sociaal Wijkteam zet waar nodig 
tijdens de wachttijd alternatieve ondersteuning in.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD begr. 2.3.2 dashboard

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 33

https://opendata.cbs.nl/statline/#/CBS/nl/dataset/85099NED/table?ts=1667248928951
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Doelnummer 2.3.2

Vraag Wanneer wordt het dashboard (wat in concept een keer getoond is) ingevoerd en gebruikt en 
kunnen we als raad de eerste uitkomsten daadwerkelijk inzien?

Antwoord Inmiddels wordt al ambtelijk met het concept dashboard geoefend, zodat op basis van de 
ervaringen het dashboard aangepast en verder ontwikkeld kan worden. En tevens om te 
verkennen hoe we het dashboard kunnen gebruiken om meer zicht te krijgen op de inzet van 
jeugdzorg, onze beleidsmaatregelen beter te kunnen monitoren en beter bij te kunnen sturen. In 
het voorjaar van 2023 wordt de eigen inzet van het Sociaal Wijkteam toegevoegd aan het 
dashboard. In die fase wordt ook bekeken hoe en wanneer de gemeenteraad zelf het dashboard 
kan gaan gebruiken.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

VVD begr. 2.3.2 fraude bij jeugdzorgaanbieders

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 33

Doelnummer 2.3.2

Vraag Zijn er signalen over fraude(s) bij jeugzorgaanbieders en zo ja heeft de gemeente die in 
onderzoek? Zo nee, zijn er belemmeringen waardoor signalen niet bekend zijn / worden?

Antwoord Er zijn op dit moment geen signalen over fraude bij jeugdzorgaanbieders. Het 
contractmanagement van het RSJ houdt op basis van regionale data in algemene zin vinger aan 
de pols als het gaat om financiële onregelmatigheden. Daarnaast toetsen we als gemeente de 
jaarverantwoordingsdocumenten en acteren we op eventuele signalen van bijvoorbeeld het 
Sociaal Wijkteam, inwoners, de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd of andere partijen. Tevens 
kunnen we rechtmatigheidsonderzoeken bij jeugdhulpaanbieders via de casustafel Sociaal 
Domein uitvoeren indien daartoe aanleiding is.
Fraudebestrijding is een van de thema’s in het plan voor de beheersmaatregelen bij de invoering 
van het nieuwe inkoopmodel jeugdhulp.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD Informatienota HSD - ouderenindex

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op  Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 1e helft 2022

Pagina nummer 34

Doelnummer

Vraag Wat is de Ouderenindex en krijgt de raad hier ook inzicht in / toegang tot? 

Antwoord De ouderenindex zet in op beschermende en risicofactoren wat betreft (zelfstandig wonende) 
inwoners van 65 jaar en ouder. Als kernaspecten gelden gezondheid, persoonlijke kenmerken, 
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woonomgeving en sociale leefomstandigheden. Die kernaspecten kennen ieder vervolgens diverse 
thema's met indicatoren, bijvoorbeeld woonomgeving - veiligheid - veiligheidsgevoel.

De ouderenindex is, net als de andere Zwolse indexen, een waardevrij instrument waarmee wijken 
vergeleken kunnen worden met het Zwolse gemiddelde. Ook kan er een vergelijking gemaakt 
worden tussen 2016 en 2020 in dezelfde wijk. Waardevrij houdt in dat wanneer een wijk lager 
scoort dan het Zwolse gemiddelde dit niet slecht hoeft te zijn. 

Om een beeld te krijgen bij hoe de Zwolse indexen eruit zien en hoe ze werken kan gekeken 
worden naar de sociale, fysieke, veiligheids- of leefbaarheidsindex, te vinden in de Buurt-voor-
Buurt Onderzoek rapportages: Buurt-voor-Buurt Onderzoek 2020 (arcgis.com) 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Patrick van Tricht
Telefoon
Email

VVD begr. 6.2.1 hoeveel woningen bijgekomen in 2022

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 61

Doelnummer 6.2.1 een passend woningaanbod

Vraag Hoeveel woningen zijn er afgelopen jaar (2022) bijgekomen? En kunnen deze uitgesplitst worden 
in nieuwbouw en transformatie?

Antwoord Cijfers op een tussentijdse peildatum  kennen de nodige onzekerheden. Voorzover op dit moment 
geregistreerd zijn er in het afgelopen jaar (2022) tot nu toe 133 nieuwbouwwoningen en 74 overige 
toevoegingen bijgekomen. In totaal zijn er dus 207 woningen opgeleverd waarvan 64% nieuwbouw 
en 36% overig (transformaties). 

Daarnaast zijn er 27 woningen gesloopt zijn en hebben 35 overige onttrekkingen plaats gevonden. 

Bruto zijn er 207 woningen opgeleverd. Netto zijn er 165 woningen bijgekomen. 
Deze aantallen nemen nog toe, in de laatste maanden van 2022

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ben Jan Smit
Telefoon
Email b.smit@zwolle.nl

VVD begr. 1.3.4 universiteit in Zwolle

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 25

Doelnummer 1.3.4

Vraag In de omschrijving staat: “Onder innovatief onderwijsklimaat verstaan we ook het versterken van 
het academisch klimaat.” Betekent dat de optie van een universiteit in Zwolle tot de mogelijkheden 
behoort?

https://zwolle.maps.arcgis.com/apps/MapSeries/index.html?appid=edafecdeb2c0456fb0298cd793d75cd1
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Antwoord Als gemeente staan we voor een innovatief onderwijsklimaat.  Dat betekent het versterken van het 
academisch klimaat op verschillende manieren.  Denk hierbij aan het versterken van de 
samenwerking tussen universiteiten en hbo op onderzoeksgebied.  
Ook zijn wij met de universiteit Twente, hogescholen in Zwolle en Isala ziekenhuis in gesprek wat 
de mogelijkheden zijn voor het versterken van het academisch klimaat en hoe dat er praktisch uit 
kan zien.  Binnenkort starten we met het uitwerken van een concrete businesscase. Vanuit de 
gemeente benadrukken we het belang dat zowel onderzoek + onderwijs zich in Zwolle 
vestigen.  We zien dit als een versterkend element van ons innovatiedistrict (spoorzone)

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Christine ter Keurs en Auke Oosterhoff
Telefoon
Email c.keurs@zwolle.nl, A.Oosterhoff@zwolle.nl

VVD begr. 1.3.2 doelen taalachterstanden

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 23

Doelnummer 1.3.2

Vraag De doelen die betrekking hebben op taalachterstanden bij kinderen en hun ouders en 
ouderbetrokkenheid in het algemeen komt t.o.v de begroting 2022 niet terug in de 
begrotingsdoelen. Betekent dat die doelen behaald zijn? Waarom is dat niet meer als doel 
omschreven?

Antwoord In de tekst wordt aangegeven: Onderwijsachterstandenbeleid heet nu Onderwijskansenbeleid. Dit 
beleid richt zich specifiek op het bieden van extra mogelijkheden en onderwijskansen voor 
kinderen van 0 tot 13 jaar met een (risico op een) onderwijsachterstand en is één van de 
speerpunten van het thema Optimale ontwikkelingskansen in de Strategische onderwijsagenda 
2022 - 2026.
Doelen zijn onder andere: 

 Meer (doelgroep)peuters naar een voorschoolse voorziening gaan.
 Meer doelgroepkinderen zich ontwikkelen binnen hun eigen mogelijkheden.
 Meer ouders meer worden betrokken bij de taal- en de bredere ontwikkeling van hun kind.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nynke Dijkstra/ Sophie Straatman
Telefoon
Email

VVD begr. 4.2.1 leeftijd jeugdsportfonds

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 45

Doelnummer 4.2.1

Vraag Er staat geen leeftijd genoemd bij de regeling vanuit het jeugdsportfonds. In de informatienota 
daarover werd de leeftijd opgerekt naar 23. Er is ten opzichte van 2022 40.000 euro extra 
uitgetrokken voor kindregelingen. Waar zit hem dat in?

mailto:c.keurs@zwolle.nl
mailto:A.Oosterhoff@zwolle.nl
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Antwoord Waar komt het bedrag van 40.000 vandaan? Wellicht bedoelt u het verhogen van de subsidie met 
€ 64.550,- . Het voorstel is om voor 2023 de inkomensgrens te verhogen voor vergoeding voor 
sportverenigingen van 110% naar 130% van het sociale minimum. Dat is voor kinderen tot 12 jaar 
(vanaf 12 jaar was de inkomensgrens al 130% van het sociaal miniumum). Daarnaast verhogen 
we de leeftijdgrens voor sporten via het Jeugd Sportfonds tot 23 jaar.
De verhoging kan gedekt worden binnen bestaande middelen kinderparticipatie.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

VVD begr.4.3.1 schuldpreventie

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 46

Doelnummer 4.3.1

Vraag Bij schuldpreventie staat nu: We gaan indien nodig, direct de financiële situatie stabiliseren om 
verder maatschappelijke afbreuk te voorkomen. Vorig jaar stond het woord ‘financiële’ er niet bij. 
Betekent dat dat we nu minder gaan doen en ons alleen richten op financiën?

Antwoord Dit betekent niet dat we nu minder doen. Stabilisatie was en is het in evenwicht houden van 
inkomsten en uitgaven van de klant. Hierbij is van belang dat de inkomsten worden 
gemaximaliseerd en de uitgaven worden beperkt.  De beslagvrije voet wordt gerespecteerd.
De eventuele crisissituatie is opgelost. .

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Huub Lubbers
Telefoon
Email

VVD Informatienota HSD - flexwonen voor aandachtsgroepen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 1e helft 2022

Pagina nummer 27

Doelnummer

Vraag De mogelijkheden voor flexwonen voor aandachtsgroepen worden verkend in diverse gebieden, 
maar hier is nog geen concrete invulling aan gegeven. 

1. Wat is de reden dat hier nog geen concrete invulling aan is gegeven? 
2. Aan welke gebieden denkt het college? 
3. Wanneer wordt de raad hierover verder geïnformeerd? 

Antwoord 1. We nemen deel aan diverse subsidieregelingen van het Rijk, met verschillende voorwaarden. 
De voorwaarden zijn verschillend qua hoogte van de bijdrage, maar ook voor verschillende 
doelgroepen.  Soms kunnen de regelingen gekoppeld worden, maar niet altijd. De aanvragen 
voor de RHA (Regeling Huisvesting Aandachtsgroepen) 2021 zijn gehonoreerd, voor de 
stimuleringsregeling flexwonen en de RHA 2022 verwachten we later dit jaar antwoord te 
krijgen. Bij de stimulerinsgregeling flexwonen (6 aanvragen) zijn gericht locaties benoemd (zie 
ook vraag 2).  De verkenningen zijn volop gaande, maar nog niet in de fase dat er 
besluitvorming heeft plaatsgevonden. 
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2. We willen de bekendmaking van de gebieden gelijk op laten lopen, met het opstarten van het 
participatietraject. Dat is de reden, dat de locaties nog niet bekend zijn. Oosterenk is bij u 
bekend als 1 van de locaties. 

3. Eerder is toegezegd, dat de raad nog dit jaar wordt geïnformeerd. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Glenda Huisjes/Daphne de Vries
Telefoon 038-4982665
Email g.huisjes@zwolle.nl 

VVD Informatienota HSD - nieuwe financieringssystematiek

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Informatienota Halfjaarrapportage Sociaal Domein 1e helft 2022

Pagina nummer 36

Doelnummer

Vraag In 2024 wordt een nieuwe financieringssystematiek ingevoerd dat naar verwachting zorgt voor een 
fors lagere rijksbijdrage. 

1. Met welke korting houdt het college op dit moment rekening voor Zwolle? 
2. Hoeveel verwacht het college te besparen met genoemde beheersingsmaatregelen? 
3. Zijn er aanvullende besparingsmaatregelen nodig om vanaf 2024 binnen de 

rijksbijdrage te blijven? Zo ja, aan welke maatregelen denkt het college?  

Antwoord 1. De korting van het nieuwe financieringssystematiek wordt geschat (op basis van de 
septembercirculaire 2021) op 22% ten opzichte van het historisch budget.

2. De genoemde beheersingsmaatregelen die we inzetten zijn: 
 het voorkomen wachtlijsten door open einde financiering, waarbij er naast deze maatregel 

ook voldoende aanbod moet zijn van passende woningen. 
 financiële tekorten zo veel als mogelijk opvangen door in te zetten op verbreding van het 

aanbod van goedkopere lokale vormen van beschermd thuis en in overleg met 
woningbouwcoöperaties en zorgaanbieders zorgen voor voldoende aanbod van 
passende woonruimten, zodat ook psychisch kwetsbare personen langer thuis kunnen 
wonen met passende ondersteuning. Hierdoor willen we onnodig beroep op beschermd 
wonen voorkomen en snellere door- en uitstroom uit beschermd wonen bevorderen. Het 
is op dit moment lastig in te schatten hoeveel we hiermee uiteindelijk kunnen besparen 
vanwege de vele factoren waar de beheersingsmaatregelen van afhankelijk zijn, 
bovendien hebben we vooralsnog te maken met voorlopige cijfers.

3. In eerste instantie wordt in 2023 gekeken wat de genoemde beheersingsmaatregelen gaan 
opleveren. Vervolgens wordt gekeken of aanvullende besparingsmaatregelen nodig zijn. Om meer 
zicht te krijgen op de effecten van het nieuwe verdeelmodel oor Zwolle (en ook voor de regio 
IJssel-Vecht) hebben we een extern bureau opdracht gegeven om, op basis van de meest recente 
cijfers een doorrekening te maken. Dit moet een rekenmodel opleveren, waarmee de verwachte 
uitgaven aan de verschillende varianten van beschermd wonen in de komende jaren kunnen 
worden berekend. De beleidsvoornemens ten aanzien van beschermd wonen, zoals opgenomen in 
de regiovisie beschermd wonen, worden in dit model opgenomen (o.a. de inzet op de verschuiving 
van de klassieke intramurale oplossingen naar de lichtere varianten die thuis worden geboden). 
De uitkomsten van dit model zullen worden gehanteerd voor het krijgen van een betere grip op de 
overgang naar het nieuwe verdeelmodel, alsmede het bepalen of en in hoeverre aanvullende 
maatregelen nodig zijn. Uiteraard zal dit model worden aangepast aan de nieuwe cijfers voor 
Zwolle, zodra deze worden gepubliceerd.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Thijs-Jan van der Veen /  Vivienne Greveling

mailto:g.huisjes@zwolle.nl
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Telefoon 038-4982496 / 06-48693799
Email tj.van.der.veen@zwolle.nl / V.Greveling@zwolle.nl 

VVD structurele bestedingsvoorst. 21 

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 21

Vraag Grip op Zorg: wanneer is het instrument klaar? Is het gereed bij invoering van de Omgevingswet 
op 1 juli 2023? 

Antwoord Het instrument betreft de invoering van vergunningplicht voor zorgwonen. Dit instrument wordt 
momenteel binnen de vigerende regels van de de Wabo ontwikkeld. Het streven is dat de 
vergunningplicht voor zorgwonen nog voor of uiterlijk op het moment van de start van de 
Omgevingswet zal zijn ingevoerd. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Gerdien Rots

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Manja v.d. Zee
Telefoon
Email

VVD structurele bestedingsvoorst. 24

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10 

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 24

Vraag Voor de uitvoering van het programma is tevens een goede projectondersteuning noodzakelijk. 
Voor dit soort werkzaamheden en een goede uitvoering van het programma stellen we vanaf 2024 
€ 405.000,- structureel beschikbaar.

Hoeveel fte wordt aangenomen en wat gaan zij precies doen? 

Antwoord Het team wonen en zorg bestaat uit de volgende functionarissen:
Twee adviseurs regievoerders wonen en zorg = 2,219 fte
Projectondersteuning                                        =  0,44 fte
Communicatieadviseur                                     =  0,17 fte
Totaal                                                                = 2,83 fte

De twee regievoerders zijn verantwoordelijk voor de realisatie en het bewaken van de voortgang 
van het programma wonen en zorg.

Zij worden daarin ondersteund door een projectondersteuner. De projectondersteuner wonen en 
zorg is op 1 juni 2022 gestart, deze ondersteuning is ook in 2023 nodig.
16 uur/ week. Nu de regievoerders op volle stoom zijn, worden zij steeds vaker gevraagd om hun 
input en meedenkkracht. Werkzaamheden van secretariële aard nemen daarmee ook toe.Hiervoor 
is een projectondersteuner van essentieel belang.

De communicatieadviseur is verantwoordelijk voor het maken van een communicatiestrategie. 
Gerichte communicatie is nodig om het programma: de beweging naar langer zelfstandig wonen 
met voldoende betaalbare woningen, gezonde solidaire stadsdelen en passende zorg en 
ondersteuning te realiseren.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong

mailto:tj.van.der.veen@zwolle.nl
mailto:V.Greveling@zwolle.nl
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Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Glenda Huisjes 
Telefoon 038-4982665
Email g.huisjes@zwolle.nl 

VVD structurele bestedingsvoorst. 36 en 37

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structurele bestedingsvoorstellen  36 en 37

Vraag Welke gebouwen bezit de gemeente Zwolle en wat is het energielabel of de energie-index van 
deze gebouwen? 

Antwoord De gemeente Zwolle heeft een omvangrijke vastgoed portefeuille van 165 gebouwen. Bij de 
gebouwen waarvoor de verplichting tot het hebben van een energielabel geldt, is dit aanwezig.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Ackerman
Telefoon 038-4982414
Email r.ackerman@zwolle.nl

VVD begr. 3.3.2 ondersteuningstraject beschermd wonen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 40

Doelnummer 3.3.2

Vraag Wat was de gemiddelde lengte van een ondersteuningstraject van inwoners met een indicatie 
beschermd wonen in 2019 & wat is deze gemiddelde lengte op dit moment? 

Antwoord In 2019 was de gemiddelde lengte van de ondersteuning van cliënten beschermd wonen die in 
2019 uitstroomden 25,8 maanden.

In 2022 was de gemiddelde lengte van de ondersteuning van cliënten die in de eerste helft van 
2022 uitstroomden voor begeleid wonen 44,2 maanden en voor beschermd wonen 49,3 maanden.

De gemiddelde lengte van de ondersteuning wordt bepaald op basis van startdatum van eerste 
toekenning tot einddatum laatste toekenning. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Vivienne Greveling
Telefoon 0648693799
Email v.greveling@zwolle.nl

VVD structurele bestedingsvoorst. 1

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 1

mailto:g.huisjes@zwolle.nl
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Vraag wat is het beoogde effect van de acties die volgen uit het bestedingsvoorstel Vergroten 
competenties en sociaal kapitaal ?

Antwoord Het beoogde effect is dat we met dit bedrag Activiteiten die nodig zijn om het vrijwilligerswerk in de 
stad en alle organisaties die werken met vrijwilligers blijvend te kunnen ondersteunen.  Vrijwilligers 
zijn hard nodig voor een sterke sociale basis in Zwolle.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jenine Hartman
Telefoon j. hartman@zwolle.nl
Email

VVD structurele bestedingsvoorstellen totale financiële beslag

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structurele bestedingsvoorstellen

Vraag wat is het totale financiële beslag van de structurele bestedingsvoorstellen en hoe groot is het 
financiële beslag hierin dat naar formatie/overhead/capaciteit organisatie gaat?

Antwoord Totaal financiële beslag structurele bestedingsvoorstellen:
Oplopend van € 7,64 mln.in 2023 naar € 8,96 mln. in 2026.
Het deel formatieuitbreiding en overheadkosten hierin is als volgt:
- formatieuitbreiding ondersteunend (overhead) personeel € 1,88 mln
- formatieuitbreiding direct personeel (primaire taken) € 2,57 mln.
- overheadkosten a.g.v. de personeelsuitbreiding € 0,53 mln.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Bert Tory
Telefoon
Email

VVD structurele bestedingsvoorstellen budgetverhogingen bij jeugdhulp 

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structurele bestedingsvoorstellen

Vraag Kan weergegeven worden wat de incidentele en structurele budgetverhogingen bij de Jeugdhulp 
waren in de begrotingen en beraps van 2016-2023?

Antwoord Een gedetailleerd overzicht uitgesplitst naar incidenteel en structureel is lastig te maken, omdat 
onder andere nadelen in een bepaald jaar éérst incidenteel worden gedekt en daarna bezien 
wordt welk deel structureel doorwerkt vanaf het volgende begrotingsjaar. Door beide bedragen 
(incidenteel en structureel) weer te geven ontstaat er een scheef beeld in verband met 
dubbeltellingen. 

Wel is het mogelijk een beeld van de ontwikkeling van het totale jeugdbudget (doelen 2.3.1, 2.3.2 
en 3.1.1) te geven vanaf 2016 tot heden. Dan zien we de volgende ontwikkeling in de structurele 
begroting:
In 2016 was het totale budget € 31,5 miljoen en voor 2023 bedraagt dit € 54 miljoen. 
De toename van de lasten bestaat uit diverse kostenontwikkelingen, zoals:
- jaarlijkse prijsindexen (circa 7 miljoen), 
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- volume-ontwikkelingen, met name langere duur van de hulp (circa 14 miljoen), 
- gerealiseerde besparingen (-2 miljoen), 
- nieuwe wetgeving zoals invoering woonplaatsbeginsel jeugd (ca € 3 miljoen) en
- eigen gemeentelijk nieuw beleid (0,5 miljoen toegang jeugd en 0,4 miljoen preventie jeugd). 

Daarnaast is sprake van incidentele inzet in de jaren 2016 t/m 2023 van ca. 6 miljoen en dit betreft 
vooral de investeringen in preventie en toegang, het wegwerken van wachtlijsten, implementatie 
van het nieuwe inkoopmodel jeugdhulp en relatiemanagement jeugd.   

Uit onderzoek van de Commissie van Wijzen is gebleken dat de gemeenten structureel te maken 
hebben met tekorten op het budget voor jeugdhulp. Via het Rijk wordt deels compensatie 
ontvangen en wordt in het kader van de landelijke Hervormingsagenda Jeugd onderzocht hoe 
invulling te geven aan de beoogde besparingen in het jeugddomein. Planning is dat die landelijke 
Hervormingsagenda Jeugd november of december 2022 bestuurlijk wordt vastgesteld.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis, Rolf van Pijkeren
Telefoon 038 - 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD structurele bestedingsvoorst. 13

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 13

Vraag wat is het berekende effect voor de armoedeval als gevolg van het ophogen van het 
jeugdsportfonds naar 130%?

Antwoord We weten nu nog niet wat het effect is anders dan dat er meer kinderen gebruik van kunnen 
maken. Periodiek laten we NIBUD een Minima-effectrapportage (MER) maken. Dit rapport geeft de 
invloed van landelijke en gemeentelijke maatregelen weer op de financiële positie van inwoners 
met lage inkomens. Ook worden eventuele armoedevallen zichtbaar. In de volgende MER wordt 
het veranderen van de inkomensgrens meegenomen.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

VVD structurele bestedingsvoorstellen impactanalyse RSJ

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer  structurele bestedingsvoorstellen

Vraag kan de impactanalyse van het RSJ gedeeld worden?

Antwoord Omdat op dit moment de aanbesteding nog niet definitief afgerond is, kan deze informatie nu nog 
niet gedeeld worden. De raad wordt hier zo spoedig mogelijk nader over geïnformeerd.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
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Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

VVD structurele bestedingsvoorst. 10

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 10

Vraag wat zijn de redenen van het risico op hogere financiële consequenties met betrekking tot het 
inkoopmodel? En wat zijn de verwachte budgettaire effecten van dit model tot 2027?

Antwoord Omdat op dit moment de aanbesteding nog niet definitief afgerond is, kan deze informatie nu nog 
niet gedeeld worden. De raad wordt hier zo spoedig mogelijk nader over geïnformeerd.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

VVD incidentele bestedingsvoorst. 87

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 87

Vraag wat zijn de geraamde inkomsten voor de precariobelasting totaal en voor de precariobelasting voor 
terrassen?

Antwoord Voor de totale precario inclusief standplaatsen is een bedrag van € 448.720 begroot, hiervan is 
€ 300.000 precario terrassen. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mark Pierik
Telefoon 4982163
Email m.pierik@zwolle.nl

VVD incidentele bestedingsvoorst. 8

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 8

Vraag wat is het restant bezuiniging sport?

Antwoord Structureel € 187.000. In 2023 wordt onderzocht hoe de sporttarieven in Zwolle zich verhouden tot 
vergelijkbare steden en wordt er een definitieve keuze voorgelegd aan de gemeenteraad. 
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Portefeuillehouder Michiel van Willigen

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Anton Tuinman
Telefoon 06 11585576
Email ab.tuinman@zwolle.nl 

VVD incidentele bestedingsvoorst. 27

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 27

Vraag waar is de 377.000 extra voor uitvoering circulaire economie precies voor bestemd?

Antwoord Er is een aanvraag gedaan voor 377.000 waarvan 197.000 personele inzet (adviseurs CE en 
programmamanagement CE), 50.000 uitwerken routekaart circulair bouwen, 80.000 voor 
Ambachtscentrum WaardeRIng (met ruim 50 partners) en 50.000 voor uitwerking visie CE als 
onderlegger

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Heidi Mensink
Telefoon 06-21429466

Email
HMensink2@zwolle.nl

VVD incidentele bestedingsvoorst. 16

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 16

Vraag wat valt precies onder passende participatie-activiteiten voor deelnemers aan de B1-route, de Z-
route en de ‘Ondertussengroep en hoe is hierbij de monitoring van resultaten geregeld?

Antwoord
We hebben de maatschappelijke doelstelling om nieuwkomers zo snel mogelijk en volwaardig mee 
te laten doen in de Nederlandse maatschappij. Samen met de statushouder worden afspraken 
gemaakt over hoe te komen tot participatie naar vermogen, waarbij arbeidsparticipatie en 
duurzame uitstroom uit de bijstand voorop staat.

In de basis is alle participatie die aansluit bij de doelen die in het Persoonlijk InburgeringsPlan 
(PIP) gesteld zijn leidend. Per individu is daarom maatwerk essentieel. We houden hier in de 
begeleiding rekening mee. Primaire doelstelling is altijd het vergroten van zelfredzaamheid om de 
uitstroom naar regulier werk te versnellen. Te denken valt aan: Activiteiten gericht op het 
versterken van de zelfredzaamheid, vrijwilligerswerk bij een maatschappelijke 
organisatie,  taal/meeloopstages, inzet van ervaringsdeskundigen/rolmodellen, externe leerstages, 
leer-werktrajecten, etc. 

We volgen de voortgang in de suite, dit wordt individueel geregistreerd en gemonitord door de 
betrokken regievoerder. Deze stemt met de uitvoerende organisaties af, qua doelstelling, aanpak 

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
mailto:HMensink2@zwolle.nl


Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 17 van 32

en doorlooptijden. De gesubsidieerde organisaties worden middels de jaarlijkse 
subsidieaanvragen, waarin SMART afspraken zijn vastgelegd, gemonitord.   

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Stephanie de Vries
Telefoon M  : 06-25461143

@ : S.de.Vries2@zwolle.nl

Email

VVD begr. 2.3.1 doorverwijzing vanuit SWT

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32

Doelnummer 2.3.1

Vraag hoe vaak verwees het SWT in 2021 door naar Passend Onderwijs, Zorgverzekeringswet of de Wet 
langdurige zorg? En wat is het doel voor 2023 en 2025?

Antwoord Het Sociaal Wijkteam heeft geen verwijsbevoegdheid voor inzet vanuit Passend Onderwijs, 
Zorgverzekeringswet of de Wet langdurige zorg. Wij registreren alleen onze eigen inzet.
Inzake Passend Onderwijs neemt de jeugd- en gezinswerker namens het Sociaal Wijkteam deel in 
de ondersteuningsteams op de school. Deze jeugd- en gezinswerker beoordeelt samen met de 
school altijd kritisch of een vraag opgepakt moet worden vanuit het passend onderwijs. Soms is er 
zowel jeugdhulp als inzet vanuit passend onderwijs nodig. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD begr. 2.3.1 tevredenheid over ondersteuning

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32

Doelnummer 2.3.1

Vraag Wat was de tevredenheid ouders en jeugdigen over geboden ondersteuning in 2021 en wat is het 
doel voor 2023 en 2025?

Antwoord De raad ontvangt uiterlijk in december 2022 de uitkomsten van de cliëntervaringsonderzoeken 
inzake Jeugdzorg en inzake de Wmo voorzieningen. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679

mailto:S.de.Vries2@zwolle.nl
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Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

VVD begr. 2.3.1 inzet specialistische jeugdhulp

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32

Doelnummer 2.3.1

Vraag Wat was de inzet specialistische jeugdhulp in aantallen, kosten en duur in 2021 en wat zijn de 
doelen voor 2023 en 2025?

Antwoord In 2021 ontvingen 3477 Zwolse jeugdigen specialistische jeugdhulp in natura. Hieraan gaf Zwolle € 
38.434.898 uit. Daarnaast ontvingen 186 Zwolse jeugdigen een vorm van jeugdhulp op basis van 
een persoonsgebonden budget. En hier gaf Zwolle in totaal € 1.014.225 uit.
In het project Verbetering sturingsinformatie jeugdzorg Zwolle verkennen we momenteel op basis 
van welke data en welke definities we de duur van de trajecten correct en consistent in beeld 
kunnen brengen. 
Er is hierover geen kwantitatief doel geformuleerd voor 2023 en 2025. De inzet van ons preventief 
jeugdbeleid en de hervormingsmaatregelen is dat het aantal jeugdigen dat jeugdzorg nodig heeft 
niet verder stijgt, dat we vaker duurzame oplossingen buiten de jeugdzorg benutten én dat de 
hulpverleningstrajecten effectiever en daardoor korter worden.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

VVD prog. 2.3.1 aantal doorverwijzingen door derden

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32

Doelnummer 2.3.1

Vraag wat was het aantal verwijzingen door derden (niet Sociaal Wijkteam) in 2021 en wat is het doel 
voor 2023 en 2025?

Antwoord In 2021 zijn 998 unieke verwijzingen jeugdhulp gedaan door het Sociaal Wijkteam, 1413 door 
derden en van 1099 is de verwijzer niet geregistreerd in onze data; in dat geval betreft het in de 
meeste gevallen een verwijzing door het Sociaal Wijkteam. Netto betekent dit dat van de 3510 
verwijzingen jeugdhulp er 1413 door derden zijn gedaan. Dat is 40%.
Er is hier geen doel voor geformuleerd voor 2023 en 2025.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

VVD begr. 2.3.1 wachttijd jeugdigen 2021

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 32
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Doelnummer 2.3.1

Vraag wat was de wachttijd jeugdigen in 2021 en wat is het doel voor 2023 en 2025? 

Antwoord De gemiddelde wachttijd voor jeugdhulp is ongeveer 2 à 3 maand. Voor een woonvoorziening is de 
wachttijd vaak langer, afhankelijk van het type hulpvraag en woonvorm. Spoed heeft altijd 
voorrang. En het Sociaal Wijkteam zet waar nodig tijdens de wachttijd alternatieve ondersteuning 
in.
Er is hier geen doel voor geformuleerd voor 2023 en 2025.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

VVD begr. 2.3.1 afwegingskader jeugdhulp

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023
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Doelnummer 2.3.1

Vraag Wanneer is het afwegingskader jeugdhulp gereed en wanneer gaat hiermee in de praktijk gewerkt 
worden?

Antwoord Het afwegingskader jeugdhulp is begin 2023 gereed en kan vervolgens in de praktijk gebruikt 
worden. Vervolgens wordt het op basis van de ervaringen in de praktijk na verloop van tijd 
geëvalueerd en waar nodig verbeterd. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl 

VVD begr. 2.3.2 resultaat van jeugdhulp

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 33

Doelnummer 2.3.2

Vraag Wat is precies het “resultaat van jeugdhulp” waar op wordt gedoeld met betrekking tot de sturing 
met het nieuwe inkoopmodel? 

Antwoord Met het ‘resultaat van jeugdhulp’, wordt hier gedoeld op de gewenste resultaten voor de 
betreffende gezinnen, op basis van de hulpvraag.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl 
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VVD begr. 5.1.1 prognose onderzoek provincie inzake Hessenpoort

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 49

Doelnummer 5.1.1

Vraag kan het prognose onderzoek van de provincie inzake Hessenpoort IV worden toegestuurd?

Antwoord Dat onderzoek is nog niet afgerond en kan dus nog niet gedeeld worden.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Hedwig Duteweerd
Telefoon 038-4982346

Email H.Duteweerd@zwolle.nl

VVD begr. 5.2.1 mobiliteitshub

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 51

Doelnummer 5.2.1

Vraag waar komt de mobiliteitshub ihkv uitvoeringsprogramma Stadshart?

Antwoord Deze komt aan de oostzijde van de stad en hiervoor zijn we nu aan het kijken naar de locaties bij 
de ontwikkeling Weezenlanden-Noord en het provinciehuis. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Monique Schuttenbeld

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

VVD begr. 5.2.2 acties uit budget versterking wijkcentra

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 52????

Doelnummer 5.2.1

Vraag welke acties volgen nog vanuit het budget versterking wijkcentra?

Antwoord De aanpak van het plein voor buurtwinkelcentra Berkum.  Dit mede in relatie tot de gewenste 
vergroting van de supermarkt

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Rob van Oosterhout
Telefoon 038-4982047
Email ral.van.ooosterhout@zwolle.nl

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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VVD begr. 6.2.1 acties actief stimuleren van doorstroming

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 61

Doelnummer 6.2.1

Vraag welke acties zijn verbonden aan het “het actief stimuleren van doorstroming”?

Antwoord Ten behoeve van het actief stimuleren van doorstroming wordt een "actieplan doorstroming" 
opgesteld. Dit wordt in samenwerking met betrokken partijen in de stad ontwikkeld. Hierin worden 
concrete acties benoemd. Dit actieplan zal naar verwachting in de eerste helft van 2023 worden 
opgeleverd.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Honny de Gucht
Telefoon 06-22186776
Email h.de.gucht@zwolle.nl

VVD begr. 6.2.1 woonwensen uitgesplitst naar leeftijdsgroepen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 61

Doelnummer 6.2.1

Vraag hoe liggen de woonwensen uitgesplitst naar leeftijdsgroepen voor grondgebonden woningen of 
appartementen?

Antwoord Wat de woonwensen zijn wordt eens in de drie jaar onderzocht in het Woononderzoek Nederland 
(WoON). Het WoON is een groot, langlopend landelijk onderzoek dat elke drie jaar door het CBS 
en het ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties wordt uitgevoerd. Het onderzoek 
geeft al decennia lang inzicht in de woonsituatie van huishoudens, tevredenheid, verhuiswensen 
en woonlasten. Het meest recente WoON-onderzoek brengt de periode 2018-2021 samenhangend 
in beeld. Binnen het WoON bestaat de mogelijkheid om mee te doen aan de oversampling van het 
WoON. Op deze manier kan op lokaal niveau betrouwbare informatie verkregen worden over de 
huidige woonsituatie van huishoudens in de eigen gemeente en hun eventuele verhuisbehoefte en 
woonwensen. Zwolle heeft meegedaan aan de oversampling, net als in 2018 en 2012.sampling 
van het WoON. Er wordt op dit moment een rapportage opgesteld waarin de belangrijkste 
uitkomsten van WoON 2021 worden beschreven en vergeleken met 2018 en 2012. Het gaat dan 
om onder meer de ontwikkeling van demografie en woningvoorraad, verhuisbewegingen, verhuis- 
en woonwensen van verschillende doelgroepen en een vergelijking tussen vraag en aanbod. 
Daarnaast worden de uitkomsten van het WoON2021 vertaald naar een opgave in de 
woningbouwprogrammering.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Irene From
Telefoon
Email i.from-bakker@zwolle.nl

VVD begr. 6.2.1 KEC-ambitie uitgebreid tot BECK-ambitie

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023
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Webpagina nummer 61

Doelnummer 6.2.1

Vraag sinds wanneer is de KEC-ambitie uitgebreid tot BECK-ambitie? In welk raadsvoorstel staat dit? En 
wanneer heeft de raad daar goedkeuring aan gegeven?

Antwoord In de informatienota voor de raad van september 2021 is aangegeven dat er een model en 
leidraad zou worden opgesteld: het integraal afwegingskader duurzaamheid. Daarnaast zou ook 
worden gekeken of dit model kon worden ingezet voor bredere opgaves in het gebied, zoals het 
model ook van origine beoogt. Biodiversiteit is toegevoegd, omdat deze wens bij diverse partijen 
leefde. Biodiversiteit is dus als onderdeel destijds geen onderdeel geweest binnen het traject, maar 
is bij het vormgeven van het proces toegevoegd. Hierbij is nadrukkelijk gekeken naar de verbinding 
met onze ambities voor gebiedsontwikkeling in onze Omgevingsvisie ‘Ons Zwolle voor morgen’. 
De acht pijlers van de Omgevingsvisie geven de thema’s weer. Daarbij is biodiversiteit onderdeel 
van het fysieke kapitaal.
 
In de informatienota voor de raad van september 2021 is ook aangegeven dat er 3 proefprojecten 
zouden worden gedraaid, om de toepasbaarheid van het model en de leidraad vast te kunnen 
stellen en gedurende de proefperiode te evalueren. Inmiddels is bekend welke 
gebiedsontwikkelingen onderdeel worden van de pilot periode voor het Ambitieweb. Het komende 
half jaar staat in het teken van de pilot periode voor het Ambitieweb. Vervolgens zullen we uw raad 
het definitieve instrument vast laten stellen, zodat het Ambitieweb organisatie-breed kan worden 
gaan toegepast in gebiedsontwikkelingen.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Arjan Spaans

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Sophie Heikoop
Telefoon
Email s.heikoop@zwolle.nl

VVD begr. 6.3.2 mobihubs

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 64

Doelnummer 6.3.2

Vraag de realisatie van hoeveel mobihubs staat precies in de planning, op welke locaties en is daar 
budgettair reeds rekening mee gehouden?

Antwoord Er staat nog geen exact aantal mobihubs in de planning. Op dit moment wordt gekeken naar de 
mogelijke realisatie van drie mobihubs aan respectievelijk de noord, oost en westzijde van het 
Stadshart en drie binnen de Spoorzone. Iets meer concreet betreft dit in het Stadshart de locaties 
in of rondom de ontwikkelgebieden Weezenlanden-Noord/ provinciehuis, Nieuwe Veemarkt en 
Noorderkwartier. In de Spoorzone wordt, overeenkomstig het Ontwikkelkader Spoorzone, gekeken 
naar locaties in Lurelui, Hanzekwartier en Hanze-Oost (nu beter bekend als Gildenhof). Voor de 
locatie aan de oostkant van de stad is in de budgetten geld beschikbaar. Voor de overige locaties 
in de Nieuwe Veemarkt en het Noorderkwartier zijn in de Strategische Investeringsagenda globale 
indicaties voor de verwachte investeringen opgenomen. Voor de Spoorzone maken de mobihubs 
onderdeel uit van de gebiedsexploitatie en is in de Strategische Investeringsagenda rekening 
gehouden met een mogelijk onrendabel deel van de mobihubs.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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VVD begr. 6.4.1 energiearmoede

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 66

Doelnummer 6.4.1

Vraag hoeveel van de € 4.4mio voor de bestrijding van Energiearmoede gaat naar personele 
capaciteit/overhead? 

Antwoord
De 4,4 mln. betreft het totale budget energietransitie voor 2023. 
In dit bedrag is specifiek voor  Energiearmoede € 1,0 mln. beschikbaar (conform coalitieakkoord 1 
mln. in 2023, 2024 en 2025). Hiermee kan de aanpak Warm Thuis Zwolle 2022 en 2023 vanuit de 
rijkssubsidie, de komende 3 jaren worden voortgezet via het nog op te stellen Zwolse 
Isolatieprogramma dat is besproken in uw raad  10 oktober 2022, punt 12g, “Op weg naar een 
Zwolse Isolatieprogramma”. Het is dus nog niet bekend of en hoeveel middelen besteed worden 
aan personele capaciteit/overhead. Het budget van 1 mln. zal zo veel mogelijk worden ingezet 
voor uitvoeringsmaatregelen. Alleen voor de voorbereiding en procesbegeleiding zal een klein 
budget personele capaciteit benodigd zijn. De benodigde capaciteit is afhankelijk van het 
maatregelenpakket en zal verder worden uitgewerkt in de kostenraming.

Ter indicatie: vanuit de rijkssubsidie energiearmoede van € 2,23 mln. wordt nu circa €150.000 (7%) 
ingezet voor voorbereiding en procesbegeleiding.  

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Michiel van Willigen

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Irmgard Ruberg en Paul Feldbrugge
Telefoon
Email

VVD begr. 6.4.1 stavaza verduurzaming bedrijventerreinen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 66

Doelnummer 6.4.1

Vraag wat is de stavaza motie VVD verduurzaming bedrijventerreinen ingediend bij debat coalitieakkoord.

Antwoord In de begroting is ruimte opgenomen voor het aanstellen van energiecoaches voor bedrijven. 
Over de aanpak hoe deze energiecoaches zo optimaal mogelijk in te zetten gaan we voor het 
einde van dit jaar met diverse partijen in gesprek. Wel hebben we begrepen in een gesprek met 
VNO-NCW dat de 1 uurs consulten waar naar gerefereerd wordt iets anders betreft dan de 
energiecoaches. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Hubald van Ark
Telefoon 0610767287
Email h.van.ark@zwolle.nl

VVD begr. 7.2.1 opbrengst meerjarig Programma Ondermijning

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 75
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Doelnummer 7.2.1

Vraag Wat is nu bekend over wat het meerjarige Programma Ondermijning heeft opgeleverd en welk 
vervolg daaraan gegeven wordt?

Antwoord Het meerjarig programma Ondermijning heeft een aantal dingen opgeleverd. Het beleid, o.a. 
Damoclesbeleid en de APV zijn aangepast, processen zijn herijkt en het lokaal coördinatiepunt is 
van start gegaan. Door middel van een integraal meldpunt wordt ingezet op het bevordering van 
de meldingsbereidheid en via verschillende projecten is gewerkt aan de weerbaarheid van de 
maatschappij. Dit najaar en volgend jaar (2023) wordt fors ingezet op de bewustwording van de 
eigen organisatie en het bieden van handelingsperspectief. 

Niet alle inzet op ondermijning vloeit rechtstreeks voort uit het programma ondermijning. Het 
programma is als een vliegwiel gebruikt om het thema ondermijning in te bedden in de organisatie 
en de interne en externe integrale samenwerking op dit thema te borgen. 

Het programma Ondermijning loopt dit jaar af en de thema’s worden voortgezet in de reguliere lijn. 
Via de reguliere lijnen binnen de organisatie wordt op verschillende deelthema’s ingezet. Het team 
Veiligheid en Leefbaarheid werkt bijvoorbeeld aan een project waarbij gezocht wordt naar een 
methode voor het voorkomen/de aanpak van jonge aanwas in de georganiseerde criminaliteit. Dit 
in verbinding met de brede opgave Jeugd. Op dit moment zijn we nog in afwachting van de 
resultaten daarvan. 

Daarnaast wordt er bij Inwonerszaken ingezet op adres- en paspoortfraude en bij de sociale 
recherche wordt ingezet op uitkeringsfraude. De afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling zet 
nadrukkelijk in op de aanpak van zorgfraude en mensenhandel.

Portefeuillehouder Peter Snijders
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door W. Hutterd
Telefoon 038- 498 2310
Email w.hutterd@zwolle.nl

VVD begr. 7.2.1 budget aanpak ondermijning

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 75

Doelnummer 7.2.1

Vraag hoeveel budget is specifiek voor de aanpak van ondermijning gereserveerd?

Antwoord We hebben twee keer subsidie ontvangen á 120.000 en 150.000 euro die we meerjarig inzetten 
voor de aanpak van ondermijning. Daarnaast wordt er binnen budget Veiligheid capaciteit en 
budget beschikbaar gesteld om de aanpak van ondermijning te realiseren. Dit is per jaar 
verschillend en afhankelijk van de projecten die we oppakken. 

Portefeuillehouder Peter Snijders
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door W. Hutterd
Telefoon 038 - 498 2310
Email w.hutterd@zwolle.nl

VVD begr. 7.2.1 stavaza motie Jeugdboas

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 75
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Doelnummer 7.2.1

Vraag wat is de stavaza motie jeugdboas?

Antwoord Het college heeft in de raad bij de behandeling van deze motie aangegeven dat de inzet van 
specifiek jeugdboa’s meegewogen wordt bij de evaluatie van de visie TOR en de daaruit volgende 
aanbevelingen. Vóór het eind van dit jaar wordt, zoals afgesproken met uw raad, de 
tussenevaluatie rond de doorontwikkeling (2020-2025) van de visie Toezicht Openbare Ruimte en 
de werkzaamheden van het team TOR opgesteld. De behoefte aan specifieke jeugd-BOA’s wordt 
hierin meegenomen, met een ambtelijk advies aan het college over het vervolg. Daarin zal ook een 
advies worden gegeven over het al dan niet aanstellen van specifieke jeugd-BOA’s en de daarvoor 
benodigde (extra) capaciteit.

Besluitvorming over de evaluatie en de aanbevelingen zal niet eerder dan in het eerste kwartaal 
van 2023 volgen.

Het is goed om te weten dat het jeugdtoezicht nu wordt opgepakt in het kader van de lopende 
werkzaamheden van het team TOR. De BOA’s verzamelen informatie over hangjongeren en -
groepen. Daarnaast heeft elk stadsdeel nu één BOA met het taakaccent jeugdoverlast, deze BOA 
wordt ingezet bij jeugdoverlast en staat in verbinding met de jeugd en de samenwerkingspartners.

Portefeuillehouder Peter Snijders
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door K. Lucas
Telefoon 06-30809136

Email k.lucas@zwolle.nl

VVD begr. 7.2.1 stavaza toezegging veiligheid icm schaalsprong

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 75

Doelnummer 7.2.1

Vraag wat is de stavaza van toezegging inzake veiligheid in combinatie met de schaalsprong?

Antwoord Welk effect de groei van de stad heeft op de veiligheid is onderdeel van de inhoud van de nieuwe 
Veiligheidsvisie 2023-2026. Op dit moment wordt er gewerkt aan deze visie.

Portefeuillehouder Peter Snijders
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door W. Hutterd
Telefoon 038-498 2310
Email w.hutterd@zwolle.nl

VVD begr. Weerstandsvermogen en risico's - lagere bouwleges bij wet kwaliteitsborging

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 105

Doelnummer Weerstandsvermogen en risico's

Vraag houdt het college er rekening mee dat er lagere bouwleges geheven moeten worden indien de wet 
kwaliteitsborging voor het bouwen van kracht is? 

Antwoord Wanneer de Omgevingswet en de Wkb in werking treden is nog niet duidelijk. Vanaf het moment 
van inwerkingtreding houden we er rekening mee dat we voor eenvoudige bouwwerken 
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(gevolgklasse 1) alleen nog maar de ruimtelijk toets uitvoeren. De technische toets voert de 
gemeente niet meer uit. Dit wordt gedaan door een private kwaliteitsborger. De vermindering van 
werkzaamheden worden vertaald in lagere leges 

Portefeuillehouder Gerdien Rots

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mark Pierik
Telefoon 4982163
Email m.pierik@zwolle.nl

VVD begr. Financiering - welke maatschapelijke instellingen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 128

Doelnummer Financiering

Vraag Over welke Overige (maatschappelijke) instellingen heeft deze post betrekking?

Antwoord Dat zijn de leningen aan de Stichting Zwols Dierenasiel, Stichting Kringloop, Stichting De 
Stadkamer, Stichting Academiehuis De Grote Kerk en Woningstichting SWZ. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Peter Heymans
Telefoon
Email

VVD beslisnota Tarievennota 2023 - financieel effect eenmalig niet indexeren ozb

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op beslisnota Tarievennota 2023

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Wat is het financiële effect van het eenmalig niet indexeren van de ozb?

Antwoord Als de OZB voor zowel woningen als niet-woningen niet wordt geïndexeerd geeft dit een 
structureel nadeel van € 1.730.000.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mark Pierik
Telefoon 4982163
Email m.pierik@zwolle.nl

VVD beslisnota Tarievennota 2023 - financieel effect eenmalig niet indexeren afvalstoffenheffing

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op beslisnota Tarievennota 2023

Webpagina nummer

Doelnummer



Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 27 van 32

Vraag Wat is het financiële effect van het eenmalig niet indexeren van de afvalstoffenheffing?

Antwoord Wanneer de indexatie van 3,65% niet wordt doorgevoerd, is er een knelpunt van afgerond 
€820.000. Wanneer het eenmalig niet indexeren later niet wordt ingehaald, betreft dit een 
structureel tekort. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Patrick de Boer/Astrid van Voorst
Telefoon 06-22385125
Email a.van.voorst@zwolle.nl

VVD beslisnota Tarievennota 2023 - financieel effect eenmalig niet indexeren leges

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op beslisnota Tarievennota 2023

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Wat is het financiële effect van het eenmalig niet indexeren van de leges?

Antwoord De belangrijkste leges, de bouwleges, worden voor het grootste deel al niet geïndexeerd. Als de 
overige leges niet worden geïndexeerd inclusief reisdocumenten ontstaat er een structureel 
nadeel van €  70.000. Het gaat dan om leges burgerzaken, leges omgevingsvergunning, leges 
juridische zaken en leges ondergrondse leidingen. 
Marktgelden, havengelden, begraafplaatsrechten zijn hierin niet meegenomen omdat het hier niet 
gaat om leges. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mark Pierik
Telefoon 4982163
Email m.pierik@zwolle.nl

VVD beslisnota Tarievennota 2023 - financieel effect eenmalig niet indexeren tarieven reisdocumenten

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op beslisnota Tarievennota 2023

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Wat is het financiële effect van het eenmalig niet indexeren van de tarieven voor reisdocumenten?

Antwoord Als de paspoorten en ID-kaarten niet worden geïndexeerd geeft dit een structureel nadeel van € 
12.700. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mark Pierik
Telefoon 4982163
Email m.pierik@zwolle.nl

VVD begr. algemeen - mediator gebedsoproep

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023
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Webpagina nummer

Doelnummer Algemeen

Vraag Welk bedrag heeft de mediator inzake de gebedsoproep in de Aa-landen ontvangen voor haar 
diensten?

Antwoord De mediator heeft over de periode van januari 2022 tot juli 2022 een bedrag ad 22.680 euro 
gefactureerd

Portefeuillehouder Peter Snijders
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door
Telefoon
Email

VVD begr. algemeen - herinrichting Diezerstraat

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer

Doelnummer Algemeen

Vraag Herinrichting Diezerstraat (inclusief voorbereidingskosten € 0,2 miljoen) staat in de SIA. Wat omvat 
dit precies? Wat is de tijdslijn?

Antwoord In de uitvoeringsagenda is de herinrichting van de Diezestraat opgenomen. In 2025 wordt er 
gestart met het opstellen van een visie en ontwerp met als doel de hoofdwinkelstraat aantrekkelijk 
te maken en goed te verbinden met de omgeving. De exacte scope van het project wordt in kaart 
gebracht na visievorming en ontwerp. De uitvoering van de herinrichting is voorzien na afronding 
van de werkzaamheden in de Nieuwstraat en het Broerenkwartier (vanaf 2027). 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Monique Schuttenbeld

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Thijs de Muinck
Telefoon
Email t.de.muinck@zwolle.nl  

VVD begr. algemeen - tijdslijn realisatie verschillende hubs SIA

Gesteld door fractie VVD
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Vraag Wat is de tijdslijn van de realisatie van de verschillende hubs genoemd in de nota over de SIA?

Antwoord De hubs maken integraal onderdeel uit van de gebiedsontwikkelingen en lopen daar qua tijdslijn 
dan ook in mee. De realisatie van de hubs hangt daarmee af van de realisatie en fasering van de 
gebiedsontwikkelingen. Op dit moment kan daar, gelet op de onzekerheid rondom 
beschikbaarheid personeel, grondstoffen, consequenties uitspraak Raad van State rondom het 
dossier Stikstof, maar zeker ook de procedures rondom de nog op te stellen ontwikkel- en 
bestemmings-/ omgevingsplannen geen concrete tijdslijn over gegeven worden. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Gerdien Rots

mailto:t.de.muinck@zwolle.nl
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Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl 

VVD begr. - TONK middelen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023
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Vraag Niet alle gelden uit de TONK-middelen zijn tot op heden besteed. Kan worden aangegeven 
hoeveel de gemeente heeft ontvangen, waar dit aan is uitgegeven en wat het restant TONK-
middelen is? 

Antwoord In totaal is € 2,4 miljoen aan TONK gelden via het gemeentefonds ontvangen. Hiervan is € 0,3 
miljoen daadwerkelijk ingezet voor de TONK op basis van het aantal ingebrachte verzoeken tot 
een bijdrage. € 0,3 miljoen is ingezet voor uitvoering van het sociaal herstelplan en voor het 
restant van € 1,8 miljoen ligt een voorstel voor om in te zetten voor bestaanszekerheid (noodfonds 
en overig).

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk/ Jan van Dijk
Telefoon
Email

VVD begr. 6.4.1 stavaza ambitie triple 25

Gesteld door fractie VVD
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Doelnummer 6.4.1

Vraag Wat is de huidige stand van de ambitie triple 25? Dus in 2025, 25% minder CO2 en 25% duurzaam 
opgewekte energie

Antwoord De huidige stand van zaken met betrekking tot de ambities voor de energietransitie is 
weergegeven in de Zwolse Energie Monitor . De samenvatting en leeswijzer daarvan is als bijlage 
bij de begroting met de raad gedeeld.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nanette van Dishoeck
Telefoon
Email n.van.dishoeck@zwolle.nl

VVD begr. 7.2.4 gevaarlijke kruisingen

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023
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Doelnummer 7.2.4

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
https://zwolle.maps.arcgis.com/apps/MapSeries/index.html?appid=66b51d71bdcd4bf187f540b926876dcf
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Vraag Welke gevaarlijke kruisingen komen concreet uit de eerdere buurt-voor-buurt onderzoeken? Welke 
kruisingen worden aangepakt in 2023? En hoeveel minder (bijna) ongelukken zullen hierdoor 
plaatsvinden?

Antwoord De buurt-voor-buurt onderzoeken geven geen inzicht in specifieke locaties die onveilig worden 
ervaren, of waar veel ongevallen worden geregistreerd. Het streven is een dergelijk inzicht wel te 
gaan krijgen om gerichter maatregelen te kunnen nemen. 

Traditioneel beschikt de gemeente over een overzicht waar de afgelopen jaren meerdere 
ongevallen plaats hebben gevonden, de zogenaamde VerkeersOngevallenConcentraties of 
verkeersonveilige locatie (VOC’s). De aanpak van deze VOC’s, maar ook verkeersveiligheid in de  
breedste zin is onderdeel van ons structurele verkeersveiligheidsaanpak. In 2023 willen wij kijken 
of we onder andere de volgende kruispunten kunnen aanpakken:

 Kruispunt bij fietstunnel Radenlaan – Westenbergmate
 Rotonde Wipstrikkerallee – Hanekamp

Door deze aanpak streven wij naar het reduceren van het aantal ongevallen naar 0. Echter, 
ongevallen worden voor een zeer groot aandeel veroorzaakt door menselijk handelen. Het is 
daarom niet op voorhand te zeggen welke reductie zal optreden.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Joris van Loon
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

VVD begr. 7.3.1 afvalcoaches

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023
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Vraag De wethouder heeft bij besluitvorming over tarieven afvalstoffen toegezegd in 2023 geen 
huisbezoek te doen met afvalcoaches. Wat zijn de minderkosten als gevolg van het vervallen van 
deze bezoeken? 

Antwoord Er is toegezegd dat de afvalcoaches niet ongevraagd langskomen bij huishoudens waarvan wordt 
geconstateerd dat zij vaak restafval aanbieden. Op verzoek van huishoudens zélf komen de 
afvalcoaches wel langs. Zij vervullen ook een rol bij de uitrol van het flankerend beleid voor 
minder validen, de inzameling van medisch afval en de voorloopcontroles bij de inzameling van 
grondstoffen. Er zijn geen minderkosten, de afvalcoaches worden (op prioriteiten) op een andere 
manier ingezet. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Marco Kruizinga
Telefoon  06 12143305
Email m.kruizinga@zwolle.nl

VVD begr. 7.3.1 hotspot bijplaatsingen

Gesteld door fractie VVD
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Vraag Er wordt gesproken over een TOP 15 van hotspots bijplaatsingen. Kan worden aangegeven uit 
welke plaatsen deze top 15 bestaat en hoeveel bijplaatsingen het betreft?

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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Antwoord Het aantal bijplaatsingen wordt realtime in Arcgis gemonitord en geregistreerd door ROVA en 
TOR. Elk kwartaal wordt op basis van deze registraties een overzicht opgesteld van de top 15 
locaties waar in dat kwartaal de meeste bijplaatsingen zijn genoteerd. Per kwartaal kan deze top 
15 verschillen. Het aantal bijplaatsingen varieert per locatie en per kwartaal. 

Op basis van de laatste vier kwartalen, is het gemiddelde aantal bijplaatsingen per locatie in de top 
15 23 à 24 bijplaatsingen in het gehele kwartaal. Het aantal bijplaatsingen in de top 15 proberen 
wij terug te brengen door te interveniëren. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Marco Kruizinga/Astrid van Voorst
Telefoon  06 12143305
Email m.kruizinga@zwolle.nl

VVD stavaza uitvoering visie Milligerplas

Gesteld door fractie VVD
Heeft betrekking op Begroting 2023
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Vraag Wat is de stand van zaken voor de uitvoering van de visie Milligerplas? 

Antwoord In 2021 is de voorbereiding voor de uitwerking van de maatregelen vanuit de Visie op de 
Milligerplas in gang gezet. 
Dat leidt er toe dat diverse maatregelen nu op stapel staan om richting uitvoering te gaan. In 2023 
wordt naar verwachting het vrij liggend fietspad langs de Werkerlaan aangelegd evenals het groen 
aan de zuidzijde van de boulevard van de Milligerplas.
Daarnaast is de waterspeelplek i.s.m. kinderen ontworpen en wordt deze in 2023 geplaatst. De 
jongerenplek is in 2022 ingericht i.o.m. jongeren uit de wijk. De komende tijd wordt de 
toegankelijkheid naar het strand nog opgepakt. We verwachten dat we in 2023 de uitwerking 
grotendeels kunnen afronden.
In 2021 door belanghebbenden een verkenning naar een kleinschalige voorziening aan de 
oostzijde van de Milligerplas opgestart. Op basis van de aangereikte uitgangspunten is dit voorjaar 
gebleken dat er vooralsnog geen gezamenlijke ontwerp kan worden gerealiseerd op deze locatie 
en staat deze verkenning on hold. 
Tot slot is het hondenstrand aan de Milligerplas on hold gezet, nadat gebleken is dat dit een 
negatieve invloed op de zwemwaterkwaliteit kan hebben. Dit vraagstuk wordt nader onderzocht, 
waarna hier een besluit over genomen kan worden.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Heleen Post
Telefoon  06-25778225
 Mail h.post@zwolle.nl

VVD begr. 6.2.1 budget doorontwikkeling prog. wonen en aanpak doorstroming
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Vraag Voor de begroting 2023 wordt een incidenteel budget ad. € 400.000 gevraagd. Dit onder meer 
voor de bredere doorontwikkeling van het programma Wonen en de ontwikkeling van een aanpak 
voor Doorstroming. Wat is het beoogde resultaat?
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Antwoord Het beleidsveld wonen heeft de laatste tijd een grote dynamiek gekend. De middelen worden 
ingezet om de integraliteit en programmatische aansturing van het beleidsveld wonen een impuls 
te geven. En om op uiteenlopende punten resultaten te laten zien. Enkele voorbeelden hiervan 
zijn: een verbeterde en pro-actieve  communicatie die aansluit bij de actualiteit van de 
woningmarkt en ten dienst van onze lobby, het doen van nieuwe WBI-aanvragen, het ontwikkelen 
van een actieplan doorstroming.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Honny de Gucht
Telefoon
Email h.de.gucht@zwolle.nl

VVD begr. 6.1.2 expertteam Woningbouw
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Vraag Het Rijk biedt ondersteuning om projecten vlot te trekken en te versnellen. Het expertteam 
Woningbouw kan worden ingeschakeld en er kan gebruik worden gemaakt (door provincies en 
gemeenten) van de flexpoolregeling voor extra capaciteit voor planvorming en 
vergunningverlening.

Heeft de gemeente Zwolle het Rijk benaderd? En met welk doel? Om te inventariseren wat er 
mogelijk is? Of om een concreet beroep te doen op een van beide mogelijkheden? Maakt de 
gemeente Zwolle gebruik van deze mogelijkheden? Waarom wel of niet?

Antwoord Zwolle heeft gebruik gemaakt van de eerste ronde flexpoolgelden die beschikbaar gesteld werden. 
Dit geld is destijds ingezet om de WBI aanvraag van de Spoorzone goed voor te bereiden.  Wij zijn 
samen met de provincie doorlopend in gesprek met onze Rijkspartners. In het kader van de te 
sluiten woondeal West Overijssel wordt opnieuw gesproken over flexpoolgeld en het inzetten van 
het expertteam. Zo is het bij de volgende tranche flexpoolgelden mogelijk om ook dit aan te vragen 
voor het flexwonen verder te brengen. 

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door H Selles
Telefoon
Email


